
Svar på Interpellation Dnr LTV151149-1 

 

Malin Gabrielsson ställer i interpellationen två frågor rörande läkarbemanning på akutmottagningen. 

Kommer majoriteten aktivt arbeta för att utöka närvaron av specialistkompetens på akuten? 

Hur ser majoriteten på att införa fasta läkare på akutmottagningen? 

 

Nuvarande bemanningssituation 

Medicinakuten består av bakjourskompetent ledningsläkare (specialist eller ST-läkare internmedicin) som 

primärjour samt en hjälpjour på förmiddagar och två hjälpjourer på eftermiddagar. Under kvällstid från lördag 

till måndag mellan 18.00-24.00 har en extralinje med ST-läkare i internmedicin införts. 

Kirurgklinikens bemanning består dagtid av en ST-läkare eller specialistläkare, samt två AT-läkare. 

Verksamheten bedrivs under tillsyn av en ledningsläkare som är specialist. Ledningsläkaren har till uppgift att 

göra en första bedömning av patienter sorterade till kirurgen, en så kallad triagering. Nattetid finns en 

primärjour samt en AT-läkare som ansvarar på akutmottagningen och för avdelningspatienter. Utöver detta 

finns också en specialistmellanjour som resursförstärkning. 

Ortopedkliniken bemannar akutmottagningen med ledningsläkare och en primärjour på dagtid, samt bakjour 

på kvällar och nätter. Detta kompletteras med AT-läkare både dag och kvällstid.  

Förvaltningens bedömning är att vi med den ovan beskrivna organisationen klarar av ett gott 

omhändertagande av patienterna. 

 

Fasta läkare på akutmottagningen 

Trots att vi klarar av ett gott omhändetagande finns det anledning att titta närmare på frågan om 

akutmottagningens bemanning. Vi kommer att utreda frågan under 2016. Skälet till den tidplanen är bland 

annat att det är klokt att invänta igångsättningen och sedermera effekterna av införandet av den nya 

primärvårdsakuten. 

 

Med det så anser jag interpellationen besvarad 

 

Kenneth Östberg 

Landstingsråd (S) 

 

 

 


